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لوگوی پرسپولیس در آستانه توقیف!
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس از بدهی و احتمال 
توقیف لوگوی این باشگاه خبر داد. ایرج عرب در 
گفت وگو با برنام��ه »ورزش و مردم« در خصوص 
مشکلات مالی باش��گاه پرسپولیس و بدهی های 
این تیم اظهار داشت: ما بدهی مالیاتی بالای 100 
میلیارد تومان داریم ام��ا 9 میلیارد تومان بدهی 
تکلیف��ی داریم. همین چند روز قبل بابت لوگوی 
باشگاه 320 میلیون تومان اجرائیه به باشگاه آمده 
اس��ت که اگر این پ��ول را پرداخت نکنیم لوگوی 
باشگاه توقیف می شود. وقتی لوگوی باشگاه توقیف 
ش��ود چطور می توانیم برای فصل آینده اسپانسر 
جذب کنیم؟ این بدهی ها به یکباره در هزینه های 
ج��اری لحاظ می ش��ود و نمی توانیم نس��بت به 
پرداخت آنها بی تفاوت باش��یم. وی افزود: همین 
2 هفته پیش بابت اینکه س��ال 91 یک فردی به 
باشگاه کمک کرده بود و حالا پولش را می خواهد 
60 هزار دلار بدهی به باشگاه آمده است. این مبلغ 
900 میلیون تومان می ش��ود. در این شرایط که 
اولویت باید هزینه های جاری باشگاه باشد می توانیم 
چنین بدهی هایی را ندهیم؟ مدیریت کردن کنترل 
هزینه های جاری باش��گاه که شامل حق الزحمه 
کادرفنی و بازیکنان می ش��ود کار راحتی نیست. 

گل ترابی به السد بهترین گل هفته 
لیگ قهرمانان آسیا شد

شلیک از راه دور هافبک تیم فوتبال پرسپولیس 
به عنوان زیباترین گل هفته آخر مرحله گروهی 
لیگ قهرمانان آسیا انتخاب شد. به گزارش تسنیم، 
با پایان مهلت رأی گیری س��ایت کنفدراس��یون 
فوتبال آسیا از کاربران خود برای انتخاب زیباترین 
گل هفته آخ��ر مرحله گروهی لی��گ قهرمانان 
آس��یا، گل مهدی ترابی به السد در بازی خانگی 
پرسپولیس مقابل نماینده قطر به عنوان زیباترین 
گل انتخاب ش��د. ش��لیک غیرقابل مهار هافبک 
پرسپولیس از پشت محوطه جریمه با کسب 79 
هزار و 637 رأی بالاتر از گل اس��کار، بازیکن تیم 
شانگهای اس آی پی جی مقابل اولسان هیوندای با 
5 ه��زار و 603 رأی و گل رومارینیو، مهاجم تیم 
الاتحاد عربس��تان مقابل الوحده با 3 هزار و 335 
رأی بهتری��ن گل هفته نام گرفت. دیگر بازیکنی 
که کاندیدای کس��ب جایزه زیباترین گل هفته 
شد، یوسوکه میناگاوا بود که گلش مقابل ملبورن 
ویکتوری 182 رأی کسب کرده است. پرسپولیس 
در دیدار با السد با نتیجه 2 بر صفر به برتری رسید.

فتحی خطاب به هواداران: حضور 
تیام در استقلال منتفی است

مدیرعامل باشگاه استقلال به هواداران این تیم 
اعلام کرد حضور مامه تیام در جمع آبی پوش��ان 
منتفی است. امیرحسین فتحی که به همراه علی 
خطیر، معاون ورزش��ی باش��گاه استقلال و اصغر 
حاجیلو، سرپرست تیم در مراسم هشتمین سالگرد 
درگذشت مرحوم ناصر حجازی حاضر شده بود، در 

میان هواداران با سؤالات متعدد آنها روبه رو شد.
یکی از ه��واداران به مدیرعامل اس��تقلال 
گفت ک��ه بهترین گزینه ایران��ی برای هدایت 
استقلال امیر قلعه نویی است و فرهاد مجیدی 
هنوز تجربه س��رمربیگری ندارد. از وی درباره 
حضور مامه تیام در اس��تقلال هم س��ؤال شد 
ک��ه مدیرعامل باش��گاه اس��تقلال خطاب به 
هواداران گفت: ب��زودی در خط حمله مهاجم 
خوبی می گیریم و حضور تیام منتفی اس��ت، 
چ��را که او پول زی��ادی می خواهد. مدیرعامل 
باشگاه استقلال با بیان اینکه سرمربی این تیم 
بزودی معرفی می شود، با گلایه هواداران درباره 
تبعیض وزارت ورزش و جوانان بین اس��تقلال 
و پرس��پولیس مواجه شد. فتحی همچنین در 
واکنش به اینکه برخی بازیکنان استقلال درباره 
کارش��کنی یکی از عوامل پیش��ین استقلال 
اظهاراتی را مطرح کردند، گفت: چنین شخصی 

اصلاً پستی در باشگاه استقلال ندارد.

هنر تغییر محاسبات
ادامه از صفحه اول

آمریکا فکر می کرد ترس از فروپاشی برجام 
یا جنگ باعث خواهد ش��د ایران به سیاست 
صبر و تماشا ادامه بدهد. حالا آمریکا می بیند 
که دیگر نه برجام برای ایران ارزش��ی دارد نه 
نمایش  ه��ای نظامی پوچ در منطقه از س��وی 
ایران جدی گرفته ش��ده اس��ت. دوران فعلی 
تنش برخلاف بسیاری از تحلیل ها و خبرهای 
فیک این روزها، خیلی پرخطر نیست ولی اگر 
ما ثابت قدم باشیم بس��یار پردستاورد خواهد 
ب��ود. آمریکا هارت و پورت زیاد می کند اما در 
نهایت تحریم ها را که خرج کرده و ابزاری جز 
عملیات روانی ن��دارد. اگر از ذهن  های برخی 
سیاسیون و نخبگان و رسانه ها در مقابل این 
عملیات روان��ی صیانت کنیم، در عمل تغییر 

محاسبات آمریکا آغاز خواهد شد. 

اخبار پرسپولیس

گ�روه ورزش�ی: مدافع تیم فوتبال اس��تقلال در یک 
گفت وگو دلایل ناکامی اس��تقلال به رغم شایستگی 
آبی پوش��ان را برش��مرد و گفت: این بدش��انس ترین 

استقلالی بود که تا به حال دیدم.
محمد دانشگر در گفت وگو با فارس، درباره گل به 
العین در امارات گفت: خیلی خوشحالم توانستم یک 
گل آسیایی به العین بزنم، چون در بازی رفت هم گل 
زدم ولی داور در مقابل تماشاگران گلم را قبول نکرد. 
می خواستم پیراهن فرشید اسماعیلی را در ورزشگاه 
آزادی مقابل تماش��اگران مان نش��ان بدهم ولی نشد. 
من پیراهن فرش��ید را نش��ان دادم، چون او 6 ماه با 
مصدومیت برای استقلال بازی کرد. حتی بعد از داربی 
که آن اتفاق افتاد و پنالتی را خراب کرد با مصدومیت 
بازی کرد و در حالی که همه گفتند عمل کن او گفت 

می خواهم جبران کنم، چون مردم ناراحتند.
ش��ما دیدید که ما چند پنالتی از دس��ت دادیم؟ 
البته م��ا همه ناراحت می ش��دیم وقت��ی بچه ها در 
بازی ها پنالتی خ��راب می کردند ولی به نظر من این 
پنالتی هایی که از دست رفت یک هشدار و یک پیغام 
برای تماشاگران بود. وی افزود: امسال بازیکنانی که به 
استقلال آمدند تا هفته هشتم، نهم تحت فشار بودند و 
فقط با بازیکنان سال گذشته قیاس می شدند. می دانید 
چه فش��اری روی بازیکنان ب��ود؟ باور کنید در زمین 
نمی توانستیم بازی کنیم. این پنالتی خراب شدن ها 
و این موقعیت های خوبی که از دست می رفت، بخش 
بزرگی به خاطر فشارها بود. امیدوارم امسال تماشاگران 

به بازیکنان فشار نیاورند و اجازه بدهند بازیکنانی که 
به تیم می آیند راحت و بی استرس کار کنند. مطمئن 

باشید اگر این اتفاق رخ دهد شرایط ما بهتر می شود.
دانشگر درباره اتفاقات داربی و پنالتی از دست رفته 
آبی ها گفت: من واقعیت آن روز را به ش��ما می گویم 
و نخستین بار اس��ت چنین حرفی می زنم. روز بازی 
در جلس��ه فنی آقای ش��فر گفت اگر پنالتی شد چه 
کسی می زند که هیچ کس دستش را بلند نکرد! در این 
بین اسماعیلی دستش را بلند کرد و گفت من می زنم. 
مهدی رحمتی هم اصلا نگفت فرشید بزند یا پاتوسی 
نزن��د. او فقط وقتی دید منش��ا هوس کرده پنالتی را 
خودش بزند به او گفت تو در تمرینات با بیرانوند بودی 

و او نح��وه ضربه زدنت را می داند، ضربه را نزن. جالب 
است بدانید تا قبل از آن بازی هم پنالتی زن اول تیم 
فرشید اسماعیلی بود و اگر دقت کرده باشید چند بازی 
بعد هم پنالتی ش��د که پاتوسی پنالتی نزد. خودمان 
هم نمی دانیم چه شد؛ قبول دارم اسماعیلی نباید آن 
ضربه را چیپ می زد ول��ی در آن بازی اصلا رحمتی 
حرفی به اس��ماعیلی نزد ولی همه گفتند او خواسته 
فرشید پنالتی را بزند. یک چیزی بگویم؛ امسال تیم ما 
خیلی حاشیه داشت. واقعا خودمان نمی دانستیم این 
همه حواشی از کجا می آید. هر روز یک حاشیه و یک 
دردس��ر داشتیم. وی در پاس��خ به این سوال که فکر 
می کنی چرا این همه حاش��یه برای استقلال درست 

می ش��د؟ گفت: تیم ما از ه��واداران گرفته تا مدیران 
و بازیکنان همه درگیر حواش��ی بودند؛ حواشی های 
عجیب و غریب. این هم��ه اتفاق برای تیم های دیگر 
می افتاد ولی به ما که می رس��ید حواش��ی چند برابر 
می شد. به طور مثل حاشیه های اینستاگرام؛ می دانید 
چقدر به بازیکنان تیم ما فحاشی شد؟ مگر می شود؟ 
کل اس��تقلال امسال درگیر اینستاگرام و حواشی اش 
ب��ود و ب��ه ما کلی ض��رر زد و یک��ی از دلایل ناکامی 
اس��تقلال بود. به نظر من اگر فوتبال ایران می خواهد 
موفق شود باید همه از این برنامه بیرون بیایند، بویژه 
در باشگاه استقلال که معتقدم همه درگیر این برنامه 
بودند. مگر می شود 6 هفته مانده به لیگ اسم بازیکن 
را در لیست مازاد در اینستاگرام منتشر کنند؟ همین 
حرف ها باعث ش��ده ب��ود آن بازیکن��ان در خیلی از 
بازی ها اصلا روحیه نداشته باشند. باور کنید حواشی 
اینستاگرامی و فحاشی به بازیکنان، روی مخ بازیکنان 

ما بود. آخرش چه شد؟
دانش��گر درباره رفتن ش��فر هم گفت: آقای شفر 
مرب��ی خوبی ب��ود و خیلی تلاش می ک��رد ولی یک 
رفت��ار او خیلی بازیکنان را متعجب می کرد. مثلا اگر 
در بازی های بزرگ می باختیم، او مسؤولیت باخت را 
قبول نمی کرد. مثال می زنم؛ در داربی اگر آقای شفر 
در کنفرانس می گفت پنالتی زن تیم فرشید اسماعیلی 
بود و صحبت های درون جلسه قبل از بازی را توضیح 
م��ی داد، این همه اتفاق نمی افتاد و بازیکنان و تیم ما 
این همه دچار حواشی نمی شد اما او حرف دیگری زد.

مدیرعامل باشگاه س��پاهان اعلام کرد اگر قرار 
باشد ظرفیت ورزشگاه نقش جهان برای بازی مقابل 
 پرسپولیس 50-50 باشد، برای حفظ امنیت شهر،

 از جام حذفی انصراف خواهند داد. 
مسعود تابش در گفت وگو با تسنیم، درباره اینکه 
 گفته می ش��ود باشگاه س��پاهان قرار است به دلیل
50 -50 ب��ودن ظرفیت ورزش��گاه نقش جهان در 
دیدار چهارش��نبه 8 خرداد مقابل پرس��پولیس در 
نیمه نهایی جام حذفی به میدان نرود، گفت: آقایان 
می گویند در سال 96 دستورالعملی تنظیم شده که 
در مسابقات جام حذفی سکوهای ورزشگاه چه برای 
تیم میزبان و چه برای تیم میهمان 50-50 اس��ت، 

در صورتی که اینطور نیس��ت. تاب��ش ادامه داد: این 
آیین نامه و دستورالعمل هیچ وقت نه به باشگاه ما و 
نه به هیچ باشگاه و هیأت فوتبال دیگری ابلاغ نشده 
است. وقتی به هیچ جا ابلاغ نشده و فقط دوستان در 
ی��ک مصاحبه این موضوع را اعلام می کنند، ما باید 
چه کار کنیم؟ این آیین نامه کجا ابلاغ ش��ده است؟ 
مدیرعامل باشگاه سپاهان خاطرنشان کرد: من اگر 
این موض��وع را بپذیرم حق باش��گاه و هواداران مان 
را ضایع ک��رده ام. ضمن اینکه ب��ا همین مصاحبه، 

التهاب عجیبی ایجاد شده، تا حدی که مسؤولان و 
شورای تامین استان همگی اعتقاد دارند که بازی با 
پرسپولیس نباید 50-50 برگزار شود. وی یادآور شد: 
پرسپولیس در بازی قبلی جام حذفی  میزبان بوده و 
ما میهمان بوده ای��م، طبق جدول چون آنها میزبان 
بودند و ما میهمان بودیم، ما در این بازی باید میزبان 
باش��یم. با این حال اگر قرار باشد ظرفیت ورزشگاه 
50-50 باشد باشگاه ما از میزبانی چه سودی می برد؟ 
اگر اینطور است با زحماتی که کشیده می شود، این 

دیگر میزبانی نیست، »حمالی« است. اگر قرار است 
قانون 50-50 اجرا شود، چرا در بازی قبلی ما که در 
کرمان میهمان بودیم اع��لام نکردند؟  تابش یادآور 
شد: بهاروند )رئیس سازمان لیگ( مصاحبه می کند 
و می گوید ما این مس��أله را ابلاغ کرده ایم و باشگاه 
سپاهان حتما به دلیل تغییرات مدیریتی که داشته، 
این ابلاغ را ندیده اس��ت. آقای عزیز! سپاهان دارای 
تشکیلات، سازمان و برنامه است و در این باشگاه همه 
مسائل حساب شده است. اگر در سال، 10 مدیرعامل 
نیز عوض ش��ود سیس��تم و برنامه سرجای خودش 
است. همان طور که گفتم من قصد مصاحبه نداشتم 
اما با این اظهارات مجبور می ش��وم که پاس��خ دهم.

مدیرعامل سپاهان: میزبانی50-50 یعنی حمالی

مقابل پرسپولیس بازی نمی کنیم!

محمد دانشگر، مدافع آبی پوشان پایتخت: اگر می خواهیم فوتبال ما موفق شود باید از اینستاگرام بیرون بیاییم

اینستاگرام عامل ناکامی استقلال بود

یادداشت امروز


